
NAPOMENA:  

Usmeni odgovor na postavljeno pitanje poslanika Adema Huskića sa 30. sjednice Predstavničkog 
doma PSBiH. (Izvod iz stenograma.) 
 

NIKOLA ŠPIRIĆ: 

Gospodo, predsjedavajući, cijenjeni kolege i kolegice poslanici, uvaženi ministri, gosti, 

predstavnici medija, ima dva pitanja na koja želim da odgovorim. Prvo pitanje je bilo: Šta se 

dešava i da li postoji relevantne informacije vezano za zloupotrebe o izdavanju i 

krivotvorenju 

dokumenata? 

Vi znate da još ta aktivnost nije završena, da je istraga u toku. Zatražio sam od nadležnih 

adresa da me informišu kada se proces završi: šta kane poduzeti ili šta se poduzima i 

Parlament 

će u tom smislu biti informisan. Ta stvar ima dve strane medalje kao i svaka. Prva, loše je što 

se 

to dešava, a druga, dobro je da postoje institucije koje uvide pojave koje su spremne da gone i 

kažnjavaju one koji su činili, dakle, zloupotrebu dokumenata. I to je jedna od poruka da 

institucije u BiH do te mjere sazrijevaju da su u stanju da procesuiraju i da gone. A loše je 

naravno što se to dešava. O obimu, karakteru – kada se završi proces istrage, jer sve drugo bi 

bilo 

prejudiciranje i bilo bi podložno različitim špekulacijama, što nije, što nije cilj. 

Hvala vam lijepa. 


